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Předání ocenění IRU Diploma of Honour 2020
Po deseti letech přerušení jsme měli 

znovu možnost ocenit a poděkovat našim 
nejlepším řidičům. Mezinárodní unie silnič-
ní dopravy (IRU) udělila pěti našim řidičům 
prestižní mezinárodní ocenění Diploma of 
Honour. Nominaci na vyznamenání za Českou 
republiku navrhuje profesní sdružení ČESMAD 
BOHEMIA na základě návrhů od majitelů doprav-
ních firem. Ocenění může získat řidič nákladní 
nebo autobusové dopravy po splnění přísných 
kritérií. Podmínky pro nominaci jsou následující:

Řidič musí aktivně vykonávat svoji profesi po 
dobu nejméně 20 let, přičemž minimálně 5 let 
musí pracovat u jedné společnosti. Během své ka-
riéry musí jako profesionální řidič najet v národní 
nebo mezinárodní dopravě minimálně 1.000.000 
km, aniž by vlastní vinou způsobil závažnou do-
pravní nehodu (s tělesným úrazem). A poslední 
podmínkou je, že během posledních 5 let nespá-
chal žádný vážný dopravní, celní nebo administra-
tivní přestupek. 

Za rok 2020 získali toto ocenění 4 pracov-
níci autobusové dopravy: Radek Peroutka, Václav 
Vydařelý, Bohumil Kobzík a také Pavel Osička, 
který po dlouhodobém působení jako řidič auto-

busu nyní vykonává funkci technického dispeče-
ra. Z řad řidičů nákladní dopravy byl oceněn pan 
Zdeněk Buček.

Slavnostní předání diplomů a odznaků proběh-
lo dne 21. září 2021 v rámci zasedání regionál-
ního shromáždění sdružení ČESMAD BOHEMIA 
v Quality Hotelu Brno Exhibition Centre.

ZPRAVODAJ - Již 20 let s vámi                  skupina BORS

Svatováclavský běh Lednicko-valtickým areálem
V sobotu 25.9.2021 se na Novém dvoře 

uskutečnil již 7. ročník Svatováclavského 
běhu, jehož hlavním partnerem je naše 
společnost BORS Holding. 

Přípravy v areálu Nového dvoru začaly tra-
dičně již v pátek. Bylo potřeba nachystat tratě, 
ceny pro děti i dospělé, podium pro vítěze, zá-
zemí pro organizátory, i běžce, přichystat okolí 
Nového dvoru. Už páteční počasí naznačilo, že 
by letošní akce mohla proběhnout za příjemné-
ho slunečného počasí. A předpověď se potvrdi-
la. V ranních hodinách nás při příjezdu na Nový 
dvůr sice ještě přivítala mlha, brzy však sluníčko 
začalo hřát. O půl deváté se začali scházet první 
účastníci. O hodinu později, kdy byl odstartován 
první běh dětí, byl už Nový dvůr zaplněný. 

Nejprve soutěžily nejstarší děti během na 
500 m, poté následovaly běhy na 200 m a dět-
ské kategorie byly zakončeny během nejmenších 
dětí na 100 m. Mezi účastníky byly i děti našich 
zaměstnanců, a to vždycky potěší. Celkem se 
dětských kategorií zúčastnilo 112 dětí. 

V 11 hodin už bylo vše nachystáno na start 
hlavního běhu, a to na 5,5 km a 9,6 km. Startovní 
pole bylo opět plné, sešlo se celkem 172 běžců. 
Běželo se v krásné scenérii Lednicko-valtického 
areálu, kolem Tří Grácií, Svatého Huberta, v rám-
ci delší tratě se běžci proběhli i pod Rendez-
-vous. Naše skupina BORS měla zastoupení pěti 
běžci, kteří si našli čas, a měli chuť vyběhnout ve 
žlutých tričkách BORS, za což jim touto cestou 
děkuji. Odměnou pro vítězný tým z autobusové 
dopravy ve složení Irena Havlíková, Broněk Im-

rich a Boris Čapka, byla bečka piva. Celé spor-
tovní dopoledne bylo zakončeno vyhlášením 
těch nejlepších v hlavní kategorii. 

Také letošní běh měl ještě hlubší význam 
v tom, že se majitelé společnosti BORS Holding 
rozhodli opět podpořit sdružení rodičů dětí po-
stižených poruchou autistického spektra Modrá 
vážka, z.s. a darovali jim částku ve výši 25.000 
Kč. Šek na tuto částku si po ukončení hlavního 
běhu převzala předsedkyně spolku Lenka Černá.     

Svatováclavský běh je akce pro veřejnost, na 
konci září, ve venkovním prostředí, kdy se pro-
léhat na počasí příliš nedá. Jsem proto ráda, že 
můžu říct, že letošní rok se vydařil. Počasí bylo 
na jedničku, byť pro mnohé běžce slunce svítilo 
až příliš. Lidí se sešlo nejvíce za dobu, co běh or-
ganizujeme. Bylo to pro mě trochu překvapení, 
protože hodně běhů bylo odloženo z jara právě 
na září a běžci si mohli vybírat, kam jít. Také byly 
ten víkend v Břeclavi Svatováclavské slavnosti, o 
které byl po ročním půstu společenských udá-
lostí obrovský zájem. 

Žádná akce by se ale nemohla uskutečnit bez 
organizátorů. Proto děkuji všem kolegům, přáte-
lům, kteří si našli sobotní dopoledne čas a přijeli 
na Nový dvůr pomoci. Fungovalo to skvěle, a i 
když se během dopoledne nezastavili, pozitivní 
energie a úsměv byly vidět. 

A pokud by se chtěl někdo podívat, jak letoš-
ní běh vypadal, vše je na stránkách běhu www.
svatovaclavskybeh.cz. 

Ing. Kateřina Hrabětová

Všem oceněným děkujeme za dlouhodobou 
spolupráci, za profesionalitu a za svědomité vy-
konávání této náročné profese. Gratulujeme,  
a přejeme hodně zdraví a mnoho dalších ujetých 
kilometrů bez nehod, jak se říká: „kolama dole“.

Ing. Petr Kužma

Ocenění řidiči Václav Vydařelý, Radek Peroutka, Pavel Osička, Bohumil Kobzík a Zdeněk Buček společně 
s řediteli divizí Ing.  Alešem Uhrem a Ing. Petrem Kužmou

Borsáčtí běžci

Start hlavního závodu na 5 a 10 km
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Tenisový babyteam BORSu

Zaměstnanecká liga ve fotbale

V červenci se, na kurtech a zázemí 
BORS CLUBU, opět uskutečnily teniso-
vé tábory.  

Jeden termín byl určen pro děti zaměstnan-
ců a druhý pro děti z řad veřejnosti. Počasí 
bylo příznivé, a to jak pro tenisovou výuku, 
tak pro odpolední hry a výlety. Děkuji tímto 
trenérům, instruktorkám a BORS CLUBU za 
spolupráci.

Příští rok se těšíme opět na viděnou!

Ing. Kristýna Hytychová

Vyhlašování výsledků

Malí fotbalisté si zpestřili letní kemp 
návštěvou BORSu

Krajské finále v baby 
tenisu

Letos, v polovině srpna (16. – 20. srp-
na), proběhl příměstský fotbalový kemp 
lvíčat MSK Břeclav, kterého se zúčastni-
lo přes třicet dětí. 

A jako již tradičně si kluci tábor zpestřili 
úterním výletem do BORSu. Při návštěvě si 
malí fotbalisté vyzkoušeli nejrůznější dopravní 
prostředky, kromě autobusu nechyběl ani ná-
klaďák nebo třeba traktor. Velkou pozornost 
přitáhla práce s velkými pneumatikami, jejich 
přezouvání a nafukování. Stejně tak je zajímal 
i samotný servis vozidel, osobních i nákladních 
aut. Kluci, kteří mezi sebou měli i jednu fotba-
listku – Káju, si návštěvu dopravní společnosti 
jako již tradičně nesmírně užili a na závěr ex-
kurze navíc dostali drobné dárky. Za trenéry 
i za samotná lvíčata MSK Břeclav posíláme 
BORSu naše poděkování! A těšíme se znova za 
rok na další setkání.

Trenéři přípravek MSK Břeclav

Naše společnost se v minulém roce 
přihlásila do amatérského celostátního 
fotbalového turnaje pro firmy a jejich 
zaměstnance nazvaného Zaměstnanec-
ká liga. Pořadatel je vydavatelství Vltava Labe 
Media, které vydává např. nám známý Břeclav-
ský deník. Původní plán byl takový, že se mělo 
odehrát okresní kolo v Břeclavi, ze kterého se 
postupovalo do krajského kola a dále do ce-
lostátního finále. Bohužel vzhledem ke „covi-
dové“ situaci se v minulém roce okresní kolo 
neodehrálo. Uspořádáno bylo až v tomto roce 
něco jako okresně/krajské kolo, a to 17.9.2021 
v Brně na hřišti Sparty Brno.

Turnaje se v Brně zúčastnilo 5 týmů a hrálo 
se systémem „každý s každým“, podle dosaže-
ných výsledků následovalo semifinále a finále. 
Našemu týmu se prvních 5 zápasů vydařilo. 
Všechny jsme vyhráli, a to „rozdílem třídy“. 
Bohužel finále nám nevyšlo a prohráli jsme 0:3. 
Přesto, že jsme turnaj nedotáhli do vítězného 

Tenisové tábory

konce, můžeme být s druhým místem spokojeni 
a myslím, že jsme naši společnost dobře repre-
zentovali.

Naše zápasy:
Základní část: 
Pivovar Moravia – BORS 1:7, 
Fakultní nemocnice u svaté Anny – BORS 3:6,
Starez-Sport – BORS 0:4, IFE-CR – BORS 0:4

Momentka ze hry

Malé lvíčata

Semifinále: 
BORS – Fakultní nemocnice u svaté Anny 5:2

Finále: 
BORS – Starez-Sport 0:3

 Ing. Lukáš Pretóry

TC BORS CLUB se v konkurenci 49 
týmů Jihomoravského kraje kvalifikoval 
do krajského finále pro 8 nejlepších týmů 
v babytenisu (ročníky 2012 a mladší). 

V neděli 5.9. nám los pro čtvrtfinále přisou-
dil těžkého soupeře - favorizovaný TK Zlín. 

Děti na výletě na Novém dvoře  

Po neuvěřitelně těsných a kvalitních zápa-
sech jsme nakonec, po remíze 3:3 na zápasy, 
podlehli o 1 game celkovým skóre 24:25 (při 
remíze by díky vítězství naší jedničky postu-
poval TC BORS CLUB). TK Zlín poté dokrá-
čel k 1. místu a zaslouženě postoupil na MČR 
družstev příští víkend v Prostějově. Družstvo 
BORSu, ve složení Monika Bačíková, Lukáš 
Uher, Filip Rožek, Nela Blažejová a Lukáš Řa-
čák (všichni ročník 2013, Filip dokonce 2014!), 
poté porazilo v pavouku útěchy Tišnov a TC-
-ŽLTC Brno C a umístilo se na velmi pěkném 
5. místě. Díky všem dětem i rodičům za celou 
sezonu a těším se na příští rok v téměř stejné 
sestavě na boj o .

Mgr. David Schmid
trenér mládeže
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Ozón

Tornádo

MOTOVÝLET S BORSEM  - 7. ročník

Rodina Kosova

Chtěli bychom poděkovat všem, kteří nám 
pomáhali v nečekané situaci, a to když nás za-
sáhlo tornádo. Oceňujeme veškerou fyzickou 
práci, finanční a materiální pomoc. S odstraňo-
váním škod nám přišlo pomoci hodně jak našich 
současných kolegů, tak i spousta bývalých kole-
gů z BORSU.

Robert byl při tornádu zraněn a musel být 
převezen do rakouské nemocnice. Chtěli by-
chom tímto poděkovat Ing. F. Zugarovi a Ing. D. 
Mikuleckému, a to za vstřícnost a ochotu ko-
munikovat s nemocnicí a za zajišťování převozu. 
Robertův stav se postupně stále zlepšuje a čeká 
ho pobyt v rehabilitačním zařízení. 

DĚKUJEME
Lenka s rodinou

Rodina Tichá

rádi bychom Vám touto cestou poděkovali 
za Vaši pomoc po tornádu, a to jak materiální, 
finanční, fyzickou i psychickou.

Velmi si Vaší pomoci vážíme.

Vojtěch Tichý s manželkou
Hrušky

Sbírka pro kolegy

Chtěla bych poděkovat, jménem kolegů po-
stižených tornádem, za finanční pomoc, která 
se vybírala na pokladně v Břeclavi po dobu 2 
měsíců. I v této nepříznivé době se našli lidé, 
kteří rádi pomohli. Peníze se rozdělily mezi 4 
naše spolupracovníky.

Děkujeme! 
Sylva Horilová

Rodina Divácká

Touto cestou bychom chtěli moc poděkovat 
firmě BORS  a všem kolegům a kolegyním za 
pomoc a finanční podporu po červnovém tor-
nádu, moc si toho vážíme.  

Rodina Divácká 

Rodina Nelibova

Měl to být běžný 24. červnový den. 
Takový, který pomalu předznamenává 
víkend. Ale nebyl. Nejprve se v podvečer 
nad Břeclaví prohnaly temné mraky a přinesly 
krupobití, které v našich končinách neznáme. To 
však byla jen malá předzvěst toho, co následo-
valo o několik desítek minut později. Kousek 
za Břeclaví se objevila hrozivá temná stěna a 
roztočila mezi Břeclaví a Hodonínem tornádo 
o síle, kterou jsme dosud znali jen ze zahranič-
ních zpráv. 

 Bylo něco málo po sedmé hodině, kdy se 
nám a nejen nám, během několika minut pře-
vrátil život naruby. Našim domem se prohnalo 
tornádo. Z domu nezbylo téměř nic. Přišli jsme 
v podstatě o vše, co jsme s rodinou posledních 
9 let budovali...dům, auta, osobní věci...zůstalo 
nám jen to nejcennější - lidské životy.

 Hned druhý den, i přesto, že za poslední rok 
byla společnost rozpolcena pandemií Covidu, 
se vzedmula neskutečná vlna solidarity jak ze 
strany známých, ale i naprosto cizích lidí. S od-
klízením trosek nám pomáhaly desítky dobro-
volníků. Zakládala se sbírková konta, na která 
chodila finanční pomoc, která nám následně 

pomáhala a stále pomáhá vracet se do "normá-
lu". Tímto bych chtěl upřímně poděkovat všem, 
kteří nás podpořili a pomohli jak finančně tak  
i fyzicky.  Vám všem patří opravdu VELKÉ DÍKY! 
Nelze samozřejmě poděkovat všem jmenovitě 

a doufám, že se na mne nebude nikdo zlobit, ale 
zvláště bych chtěl poděkovat Honzovi Svobo-
dovi (ved. serv. Renault) a majitelům společnosti 
BORS Hance a Davidu Mikuleckým.  

Jiří Neliba s rodinou

Další ročník našeho motorkářského vý-
letu odstartoval 10. září 2021 v 10 hodin 
od ČS BORS. Celkem 21 účastníků na 9 
motorkách a v 1 doprovodném vozidle, 
vyrazilo směr horská chata Ozón v Žac-
léři v Krkonoších.

Počasí nám přálo a nebýt několika uzavírek a 
komplikovaných objížděk, cesta by nám příjem-
ně ubíhala.  Během zastávky v pivovaru Květnice 
(Tišnov) jsme doplnili zásobu piva a druhá za-
stávka ve Vysokém Mýtě byla obědová.  V BBQ 
Smokehouse jsme si nacpali bříška výbornými 
burgery a trhaným vepřovým. 

Na Ozón jsme dorazili kolem 18 hodiny.  
O hodinu později jsme zdravě povečeřeli vep-
řo-knedlo-zelo a pobavili se u zásob piva a vína.

Druhý den, po skvělé snídani, jsme se rozdě-
lili do několika skupinek. Největší část se vydala 
do Pece pod Sněžkou a pak lanovkou na naši 
nejvyšší horu, druhá skupina si vyšlápla na Rý-
chorskou boudu s krásnou vyhlídkou do okolí 
a ostatní si projeli Krkonoše na svých strojích. 

V 17 hodin jsme se zase všichni sešli u opékání 
špekáčků za chatou. Zazpívali jsme si u kytary  
a někteří se utkali ve stolním tenise. I po večeři 
zábava pokračovala, ale už ve společných pro-
storách Ozónu.   

Uteklo to jako voda! V neděli, v den návratu, 
jsme si ještě naplánovali společnou návštěvu 
vojenské pevnosti Stachelberg. Bohužel nám 
nezbyl čas na hodinovou prohlídku vnitřních 
prostor, protože jsme měli před sebou dlouhou 
cestu a na průvodce bychom museli čekat další 
hodinu. Příště…

Někteří z nás ještě navštívili hospitál Kuks 
s krásnou bylinkovou zahrádkou a se sochami 
ctností a neřestí. 

Domů jsme se vrátili všichni v pořádku, lehce 
zmoklí a příjemně unavení dlouhou cestou.

Tak příští rok snad zase ahoooj… 

Kamila Kuriálová

Dům Jiřího Neliby v Hruškách před tornádem a po něm.

U Stachelbergu



Za deštivého rána jsme vyrazili s řidi-
čem nabrat první účastníky zájezdu ur-
čeného pro naše seniory. Ještě jsme ani 
pořádně nevjeli do Hustopečí a rána do 
boku autobusu málem ukončila plánova-
ný výlet. Odhodlání pracovníků BORS BUS, 
střediska Hustopeče, kteří ochotně napjali veš-
keré své síly, aby nám umožnili jen s hodinovým 
zpožděním vyjet vstříc zážitkům, bylo úžasnou 
ukázkou kolegiality a profesionality. 

Cesta do Archeoskanzenu v Modré ubíhala a 
déšť se pomalu začal vytrácet. I když jsme přijeli 
na prohlídku pozdě, přeci jen jsme si prohlídku 
užili. Archeologický skanzen představuje ideál-
ní podobu slovanského opevněného sídliště – 
hradiska s funkcí mocenského centra z doby 
Velké Moravy. Nahlédli jsme do školy, kovárny, 
hodovní síně i ke zlatníkovi. Paní v pekárně nám 
vyložila výrobu chleba. Skanzen ožíval dobově 
oděnými průvodci a smíchem dětí ze škol, ho-
dina dějepisu tak dostávala úplně jiný rozměr. 
Zakoupením drobné památky jsme opustili říši 
Velké Moravy.

Další zastávkou v Modré byla sladkovodní  
a botanická expozice. Život ve vodě i kolem 
vody s vodními živočichy i rostlinami řeky Mo-
ravy, přilehlých potoků a tůní. Zážitek jak kolem 
vás proplovají majestátní kapři, líni, štiky, cejni… 
byl úžasný. Ve zbudovaném venkovním areálu 
z vyvýšené lávky v korunách stromů, jsme si 
prohlédli rodinu nově vyšlechtěných praturů. 

Při přesunu do Velehradu se k nám připojil 
generální ředitel F. Zugar a prohlédl si s námi 
Baziliku Nanebevzetí Panny Marie a svatého 
Cyrila a Metoděje. Sluníčko se začalo prodírat 
za mraky a my se přesunuli na posezení s po-
hoštěním do restaurace VEGA. 

Pan generální se ujal slova a nastínil současný 
stav a vize do budoucna. Pak se s námi musel 
rozloučit, jelikož měl další pracovní povinnosti a 
naše skupinka se po dobrém jídle a pití pomalu 
přesunula zpět k autobusu. Cesta domů již byla 
zalitá hřejivým podzimním sluncem a já doufám, 
že se výlet líbil, i když tak dramaticky začal. 

Dana Pospíšilová
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Pro více info 
sledujte nástěnky 
na provozovnách!

 4. prosinec     Mikulášská party
11. prosinec     Večírek pro zaměstnance
Ping-pongový turnaj – termín bude upřesněn na nástěnkách provozoven
Akce se budou konat v případě příznivé epidemiologické situace

Vydavatel, redakce, distribuce: BORS Holding s.r.o., Bratislavská 2284/26, 690 02 Břeclav, Tel.: 519 444 226, e-mail: hytychova@bors.cz, www.bors.cz

Podzimní výlet na Pavlovské vrchy

Akce a kultura na BORSU,  aneb... co se chystá

Dne 9.10 jsme se sešli za slunečného,  
i když chladného rána, u autobusu a vyra-
zili jsme na turistiku.

Nálada byla veselá a cesta do Klentnic rychle 
uběhla. Po krátkém výkladu o historii Sirotčího 
hradu, Stolové (Tabulové) hoře a malého ran-
če u této vesnice, jsme vyšli. Začalo to strmým 
kopcem na Sirotčí hrad, který jsme si prohlédli 
a porozhlédli se kolem na krásné okolí. Díky po-
časí byla jasná viditelnost a pohled stál opravdu 
za to. Poté jsme přešli na Stolovou horu, kde se 
pásli poníci a i tady byl nádherný výhled.

Pokračovali jsme ze Stolovky dolů mezi vi-
nohrady a došli jsme na malý klentnický ranč, 
o který se starají manželé Veselští a chovají zde 
různá zvířata např. koně, poníky, kozy, ale také 
malá zvířata jako morčata, křečky apod. Tady 
jsme strávili necelé dvě hodiny, dali jsme si čaj, 
kávu a pivečko a čekali jsme na gulášovou po-
lévku, která v tom country prostředí všem moc 
chutnala a hlavně zahřála.

Seniorvýlet 2021 - Modrá

Následovala slunečná procházka mezi vino-
hrady kolem Kočičí skalky do vesničky Bavory, 
kde jsme si v místním malém vinařství pochut-
nali na degustaci vín s občerstvením. Tady jsme 

si zazpívali a nálada byla skvělá.
Děkuji panu řidiči Kocúrovi, že to s námi ten 

den vydržel a v pořádku nás dovezl domů.

Sylva Horilová, CK BORS

Za  deštivého  rána  jsme  vyrazili

s řidičem  nabrat  první  účastníky

zájezdu  určeného  pro  naše  seniory.

Ještě  jsme  ani  pořádně  nevjeli  do

Hustopečí  a  rána do boku autobusu

málem  ukončila  plánovaný  výlet.

Odhodlání pracovníků BORS BUS s.r.o.

středisko  Hustopeče,  kteří  ochotně

napjali  veškeré  své  síly,  aby  nám

umožnili  jen s hodinovým zpožděním

vyjet  vstříc  zážitkům,  bylo  úžasnou

ukázkou kolegiality a profesionality. 

Cesta  do  Archeoskanzenu  v Modré

ubíhala a déšť se pomalu začal vytrácet.

I  když jsme přijeli  na prohlídku pozdě,

přeci  jen  jsme  si  prohlídku  užili.

Archeologický  skanzen  představuje

ideální  podobu  slovanského

opevněného sídliště – hradiska s funkcí

mocenského  centra  z doby  Velké

Moravy.  Nahlédli  jsme  do  školy,

kovárny,  hodovní  síně  i  ke  zlatníkovi.

Paní  v pekárně  nám  vyložila  výrobu

chleba. Skanzen ožíval dobově oděnými

průvodci  a  smíchem  dětí  ze  škol,

hodina  dějepisu  tak  dostávala  úplně

jiný  rozměr.  Zakoupením  drobné

památky  jsme  opustili  říši  Velké

Moravy.

Další  zastávkou  v Modré  byla

sladkovodní  a  botanická  expozice.

Život  ve  vodě  i  kolem  vody

s vodními živočichy i rostlinami řeky

Moravy,  přilehlých  potoků  a  tůní.

Zážitek  jak  kolem  vás  proplovají

majestátní kapři, líni, štiky, cejni …

byl  úžasný.  Ve  zbudovaném

venkovním areálu z vyvýšené lávky

v korunách  stromů,  jsme  si

prohlédli  rodinu  nově

vyšlechtěných praturů. 
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Při přesunu do Velehradu se k nám připojil  generální ředitel p. Zugar a prohlédl si s námi

Baziliku Nanebevzetí Panny Marie a svatého Cyrila a Metoděje. Sluníčko se začalo prodírat za

mraky a my se přesunuli na posezení s pohoštěním do restaurace VEGA. 

Pan generální se ujal slova a nastínil současný stav a vize do budoucna. Pak se s námi musel

rozloučit,  jelikož měl  další  pracovní  povinnosti  a naše skupinka se po dobrém jídle a  pití

pomalu přesunula zpět k autobusu. Cesta domů již byla zalitá hřejivým podzimním sluncem a

já doufám, že se výlet líbil, i když tak dramaticky začal. 

Dana Pospíšilová

Na kozím hrádku


